

GALTEN MENIGHEDSRÅD 2025

Referat fra menighedsrådsmøde (6-25) Tirsdag d. 17/6-25 Galten Sognegård Kl.18.00

Fraværende /afbud fra Vibeke, Hanne

PKT	Emne	Ansv.	
1	Sang – tager vi sammen med personalet		
2	Godkendelse af dagsorden / tilføjelser PS		Godkendt.
3 O OD	Nyt fra Formanden PS 9 ansøgninger indsendt til PU i forbindelse med 2026 budget/extra midler 2025 Menighedsrådsmøde d. 3/6-25; hvordan inddrager vi menigheden?		Erfaringsopsamling/brainstorm vedr. Menighedsrådsmøde. Der var ikke fremmødt nogle til mødet udover MR medlemmer. Skal der evt. inviteres foredragsholder? Skal det kobles sammen med f.eks. efter et andet arrangement?
4 O	Nyt fra kasserer JSL/PS Netbanken endeligt på plads; møde ang. betalinger planlægges		Der skal arrangeres møde med banken og Velas mht. optimal planlægning af betalinger.
5 O O	Nyt fra udvalgene KK udvalget PS Aktivitetsudvalget HLM		KK udvalg: Der har været afholdt møde med firma vedr. ventilation og fugtproblemer i kapellet. Der kommer en rapport fra dette møde. Aktivitetsudvalg: Filmaftener i efteråret, Fredsløysgudstjeneste, koncerter. Luciakor/optog arrangeres d. 14/12 (3. og 4. klasserne). Danse gudstjeneste arbejdes der videre med.
6 O O	Nyt fra præsterne Frivillige frokost d. 21/8-25 HLM Anders – herregruppen APH		Der afholdes: "Frivillig frokost" torsdag d. 21. august kl. 10.30 Der afholdes FIN webinar: onsdag d. 20/8 kl. 19-20 (om brug af FIN). Tilmelding på FIN. Anders vil gerne være kontaktperson mht. "Herregruppen".
7	Nyt fra kirkeværge HCT		Intet nyt.
8 O	Nyt fra personalet BK Springvandsaftalen, IGEN		Serviceaftalen fungerer mht. springvandet. Nedlæggelse af gamle gravsteder (ved manglende betaling og manglende oplysninger om pårørende): Graver har undersøgt muligheder med Stiftet. Der sættes et skilt på gravstedet, tages et foto. Hvis der ikke reageres på det inden 1 år, må gravstedet nedlægges. Mht. manglende betaling af

		pasning/vedligeholdelse af gravsteder: stop med vedligeholdelse.
9 DB	Det teologisk kvarter HLM/APH Beslutning; skal vi prøve en af de forslået dåbsmuligheder? Skovby har indført 1 – skal vi prøve 3? eller fastholde nuværende ritual?	Der blev talt om dåbsritual ved Torvedagen med forbipasserende. Der var overvejende stemning for at bevare det nuværende ritual. Vi er enige om at præsterne i fællesskab skal vurdere om der skal afprøves ritual 3. Hanne-Lise og Anders drøfter dette.
10	Eventuelt	Penny og Flemming har været i Lokalarkivet Galten. De vil i løbet af sommeren sortere gamle mapper fra loftet. Det udvælges herefter materiale, som Lokalarkivet evt. gerne vil bevare.
11	Planlagte møder i 2025 d. 19/8 – d. 16/9 (Temamøde med personale) – d. 23/10 – d. 27/11 (Afslutning med personale)	Afslutning rykkes til d. 27/11 (bla. pga. kommunalvalget d. 18/11).
12	Næste MR møde d. 19/8-25	